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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit terveznek a szentesi Horváth Mihály Gimnázium 
dráma tagozatával? " 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!

A napokban több hír is eljutott hozzám a szentesi Horváth Mihály Gimnázium dráma tagozatával
kapcsolatban,  miszerint  az  igazgató  Sipos  Kitti  Lídia  minden  előzetes  egyeztetés  nélkül
megszakította  a  kapcsolatot  az  1998  óta  folyamatosan  együttműködő,  budapesti  Keleti  István
Alapofokú Művészeti Iskola és Szakgimnáziummal. A továbbiakban így a KIMI már nem tudja
támogatni  a  HMG  drámatagozatát  közös  programokkal,  tréningek  tartásával,  tanári
továbbképzésekkel, ingyenes szállás biztosításával.

A szülők szerint ezzel a lépéssel veszélybe került az országos hírnévnek örvendő drámatagozat. Az
a  drámatagozat  ahol  többek  között  Alföldi  Róbert,  Szőke  András,  Badár  Sándor  vagy  Gáspár
Sándor is végezte tanulmányait.

A fentiek alapján kérdezem miniszter urat:

1. Ön szerint ez az eljárás mennyiben segíti az iskola működését?

2. Miért nem egyeztettek a Keleti István Alapofokú Művészeti Iskola és Szakgimnáziummal, illetve
miért nem tájékoztatták a szülőket?

3. Mit terveznek a drámatagozattal? Várható-e a drámatagozat megszűntetése?

Várom válaszát!

Budapest, 2024. június 11.
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